
Protokół Nr 197

posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 23 grudnia 2021r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 830. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli:

• Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec,

• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa,

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik,

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik uczestniczył w posiedzeniu

zdalnie.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

l. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok,

b) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu Przeciwdziałania

COVID-19 w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych

na 2021 rok,

c) opinii do projektu "Aktualizacji Programu Ochrony Środowiska dla

Gminy Ruda Maleniecka do roku 2030 z perspektywą do 2040 roku.

3. Podjęcie decyzji w sprawie instalacji anteny LTE na ścianie budynku

w użytkowaniu ARMiR.

4. Wydanie opinii do projektu pn: "Rozbudowa drogi powiatowej Nr 0401T

Stąporków - Smyków - Radoszyce - Słupia - Włoszezowa (na odcinku

Radoszyce - Jakimowice) - na długości ok. 3000 m.
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5. Wnioski do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

fragmentu terenu miasta Końskie na wschód od terenów kolejowych po

granice administracyjne miasta.

6. Sprawy różne:

• korespondencja dotycząca propozycji Zarządu Powiatu w sprawie

przejęcia przez Gminę Końskie dróg powiatowych na terenie

miasta Końskie.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do

treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Starostę.

Ad.2

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekty uchwał

Zarządu w sprawach:

a) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok,

b) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu przeciwdziałania

COVID-19 w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych na

2021 rok.

Szczegółowo omówiła proponowane zmiany w budżecie powiatu,

szczególną uwagę zwracając na dotację celową wprowadzoną na wniosek

Komendy Powiatowej Policji w kwocie 10000 zł oraz na częściowe

rozwiązanie rezerwy ogólnej w kwocie 15 000 zł. Stwierdziła, że jest bardzo

dużo przesunięć środków pomiędzy rozdziałami i paragrafami klasyfikacji

budżetowej. Podkreśliła, że w związku ze zbliżającym się końcem roku

budżetowego jeszcze wystąpi konieczność wprowadzenia dodatkowych zmian

w budżecie.

W kwestii drugiego projektu uchwały oznajmiła, że proponowane zmiany

dotyczą planu Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich i związane są

z przeniesieniem kwoty powstałej z oszczędności po przetargu ogłoszonym na
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zakup busa do przewozu osób dializowanych w kwocie 10 000 zł, na zadanie

polegające na zakupie tomografu komputerowego.

Uwag do w/w projektów uchwał nie było .

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały Nr 128/2021 oraz Nr 129/2021

w przedmiotowych sprawach.

Naczelnik Wydz. Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska - Pani

Lucyna Ziętek przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie opinii do

projektu "Aktualizacji Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Ruda

Maleniecka do roku 2030 z perspektywą do 2040 roku". Oznajmiła, że wydział

przeanalizował projekt programu i nie ma do niego żadnych uwag.

Zaproponowała wydanie opinii pozytywnej oraz poinformowała, że gminy mają

obowiązek sprawozdawczy z realizacji przygotowanych programów ochrony

środowiska.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zwrócił uwagę, że w związku

występowaniem składowisk odpadów niebezpiecznych na terenach gmin

Fałków i Stąporków należy dokładnie przyjrzeć się programom ochrony

środowiska przygotowanym przez te gminy.

Innych uwag nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 130/2021 w przedmiotowej

sprawie,

Ad.3

Inspektor w Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu

- Pani Barbara Mariańczyk przedstawiła wniosek w sprawie wyrażenia zgody

na instalację anteny LTE na ścianie budynku będącego w użytkowaniu Agencji

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. Przypomniała, że Zarząd wnosił

o uszczegółowienie wniosku Agencji w zakresie wielkości anteny oraz jej

wpływu na ewentualne zakłócenia sygnału. Przedstawiła wizualizację miejsca
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instalacji oraz parametry instalacyjne, elektryczne i mechaniczne. Stwierdziła,

że działanie anteny nie będzie miało wpływu na funkcjonowanie odbioru

sygnału innych urządzeń.

Zarząd wyraził zgodę na instalacje anteny LTE na ścianie budynku

w użytkowaniu ARMiR.

Ad.4

Zarząd pozytywnie zaopiniował przedstawiony przez Naczelnika Wydz.

Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej - Panią Justynę Jędrusińską wniosek

o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pn:

"Rozbudowa drogi powiatowej Nr 040 lT Stąporków - Smyków - Radoszyce 

Słupia - Włoszezowa (na odcinku Radoszyce - Jakimowice) na długości ok.

3000 m".

Krótko omówiono koszty związane z wywłaszczeniami pod budowę w/w

drogi.

Ad.5

Zarząd postanowił nie składać wniosków do zmiany części miejscowego

planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu terenu miasta Końskie, na

wschód od terenów kolejowych po granice administracyjne miasta.

Ad.6

W sprawach różnych:

• Zarząd zapoznał się z pismem Burmistrza Miasta i Gminy Końskie

w sprawie propozycji przejęcia przez Gminę Końskie dróg powiatowych

w obrębie miasta Końskie. Burmistrz odmówił przejęcia wnioskowanych

dróg, w zamian zaproponował zamianę t.j. przejęcie ulic Jasnej

i Zachodniej w Końskich, w zamian przekazanie powiatowi drogi

gminnej Nowy Dziebałtów- Sielpia.
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Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec złożył obecnym na

posiedzeniu życzenia z okazji Świąt Bożego Narodzenia.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 900 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka
I ,

...................U '~j .
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Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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